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Komisji do Spraw Energii, Klimatu i Aktywów Państwo-
wych (nr 115)

Komisji Infrastruktury (nr 217)
5 sierpnia 2022 r.
Komisje do Spraw Energii, Klimatu i Aktywów Państwowych oraz Infrastruktury, 
obradujące pod przewodnictwem posła Marka Suskiego (PiS), przewodniczą-
cego Komisji do Spraw Energii, Klimatu i Aktywów Państwowych, rozpatrzyły: 

– uchwały Senatu w sprawie ustawy o usprawnieniu procesu inwestycyj-
nego Centralnego Portu Komunikacyjnego (druk nr 2508). 

W posiedzeniu udział wzięli: Marcin Horała sekretarz stanu w Ministerstwie Funduszy i Polityki 
Regionalnej, Lidia Kostańska dyrektor Departamentu Nieruchomości i Infrastruktury Wsi Minister-
stwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi, Mikołaj Wild prezes Zarządu Centralnego Portu Komunikacyjnego Sp. 
z o.o. wraz ze współpracownikiem oraz Klaudia Briss główny specjalista ds. prawnych w Przedsiębior-
stwie Państwowym „Porty Lotnicze”. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Igor Amarowicz, Aleksandra Kacprzak, 
Jolanta Osiak, Jakub Sindrewicz i Łukasz Żylik – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sej-
mowych; Konrad Nietrzebka, Mariusz Przerwa i Wojciech Paluch – legislatorzy z Biura Legi-
slacyjnego.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Dzień  dobry.  Szanowni  państwo, witam  serdecznie. Otwieram wspólne  posiedzenie 
Komisji do Spraw Energii, Klimatu i Aktywów Państwowych oraz Komisji Infrastruk-
tury. Witam państwa posłów oraz wszystkich gości biorących udział w dzisiejszym posie-
dzeniu. Zapytam o kworum, ale widziałem na liście dużo podpisów, więc powinno być. 
Tymczasem witam pana ministra Marcina Horałę, sekretarza stanu w Ministerstwie 

Funduszy i Polityki Regionalnej, panią Klaudię Briss, głównego specjalistę ds. prawnych 
w polskich „Portach Lotniczych”, panią Lidię Kostańską, dyrektor Departamentu Nie-
ruchomości i Infrastruktury Wsi w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi, panią Annę 
Lipińską, eksperta ds. legislacji i obsługi prawnej w Biurze Prawnym Centralnego Portu 
Komunikacyjnego oraz pana Mikołaja Wilda, prezesa Zarządu CPK Sp. z o. o. Z tego, 
co słyszałem, pan sekretarz potwierdza, że mamy kworum, więc stwierdzam kworum. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje rozpatrzenie uchwały Senatu w spra-

wie  ustawy  o usprawnieniu  procesu  inwestycyjnego  Centralnego  Portu  Komunika-
cyjnego, druk nr 2508. Przechodzimy do realizacji porządku dziennego. Senat wnosi 
o odrzucenie ustawy. Czy jest przedstawiciel Senatu? Nie ma. Czyli ewentualnie, jeżeli 
nikt się nie zgłasza do zabrania głosu, to przechodzimy do głosowania. Jeszcze poproszę 
o stanowisko rządu. 

Sekretarz stanu w Ministerstwie Funduszy i Polityki Regionalnej Marcin Horała:
Oczywiście prosimy Komisję o odrzucenie wniosku Senatu o odrzucenie ustawy. 

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Proszę bardzo. Kto z pań i panów jest za wnioskiem o odrzucenie ustawy w całości? Pro-
szę o naciśnięcie guziczka i podniesienie ręki. Kto jest przeciw odrzuceniu? Też proszę 
o podniesienie ręki. Kto się wstrzymał? Czy wszyscy już oddali głos? 
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Głosowanie za wnioskiem Senatu, czyli jest to głosowanie za odrzuceniem. Kto jest 
przeciw wnioskowi o odrzuceniu – to jest przeciw, tak samo jak w tym wypadku jest sta-
nowisko rządu. Kto się wstrzymał, to wiadomo. Nie wiadomo tylko z jakich względów. 
Czy wszyscy już oddali głos? Dziękuję. Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyniku. 
Za wnioskiem było 25 głosów, przeciw było 27 głosów. Nikt się nie wstrzymał. Komisja 

zaopiniowała negatywnie wniosek Senatu o odrzucenie ustawy w całości. 
Szanowni  państwo, można  powiedzieć,  że Senat  nie  napracował  się  nadmiernie, 

dzięki czemu Komisja nie była zbyt długa. 
Pozostaje nam jeszcze wybrać posła sprawozdawcę. Proponuję, aby sprawozdawcą 

został pan poseł Jerzy Paul. Czy pan poseł się zgadza? 

Poseł Jerzy Paul (PiS):
Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Dziękuję bardzo. 

Poseł Jerzy Paul (PiS):
Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Czy  są inne  kandydatury?  Nie  widzę.  Zatem,  jeżeli  nie  usłyszę  sprzeciwu,  uznam, 
że Komisja wybrała pana posła Jerzego Paula na sprawozdawcę Komisji. Nie  słyszę 
sprzeciwu. 
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia Komisji. Zamykam posiedzenie. 

Dziękuję państwu, a Komisja... W tej samej sali, tak? O godzinie 10:00 mamy kolejne 
posiedzenie razem z Komisją Finansów Publicznych. Dziękuję bardzo.


